



Styremøte i Røros IL Fotball 7/25

Dato: 19. august 2025

Kl: 20.00 – 22.00

Sted: Bergstadens Hotel

Til stede: Marie Bakås, Jones Mikkelsen, Mats Leinan Indset, Jan-Anders Maaø- Ruden, Jan Høsøien, Ane Ryen Tøndel, Ståle Berre (representant fra hovedlaget),

Invitert til deler av møtet: Nils Henning Øglænd (daglig leder Røros IL), Lars Stenvold Wik (økonomiansvarlig Bergstadcupen), Jørgen Lagesen (leder Røros IL Fotballs anleggsutvalg), Jørn Engzelius (medlem av Røros IL Fotballs sportslig utvalg)

Sakliste

Vedtakssaker:

Sak 55/25: Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte

Sak 56/25: Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste

Orienteringssaker:

O-sak 57/25: Status fra anleggsutvalget

O-sak 58/25: Spørreundersøkelse kunstgress

O-sak 59/25: Status økonomi

O-sak 60/25: Status fra sportslig utvalg

O-sak 61/25: Rutiner og policyer for profilering og sponsing

O-sak 62/25: Kontrakt med trener Paul Otieno

O-sak 63/25: Årshjulet v/Marie

O-sak 64/25: Status på diverse saker O-sak 65/25: Eventuelt



VEDTAKSSAKER

Sak 55/25 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte

Bakgrunn: Protokoll fra styremøtet 10. juni 2025, med kommentarfrist 2. juli. Ingen merknader innkommet.

Vedlegg til saken: Styreprotokoll fra 10. juni 2025

Vedtak: Det fremkom ingen merknader til innkalling og sakliste. Protokoll fra styremøtet 10. juni 2025 godkjennes.

Sak 56/25 Habilitetsvurderinger i forhold til sakliste

Vedtak: Ingen inhabilitet

ORIENTERINGSSAKER

O-Sak 57/2025 Status fra anleggsutvalget

Bakgrunn og info fra møtet: Anleggsutvalget v/Jørgen Lagesen ga oss en oppdatering:

- Hvilke oppgraderinger er gjort i vår?
 - Nye nett til 11-er-mål er bestilt (bestilt fra Spania, ikke kommet ennå, skal komme svært snart)
 - Vanlig vedlikehold (rydding, gressklipping, merking av baner)
- Hvilke oppgraderinger og investeringer er planlagt videre?
 - Gjerde rundt kunstgressbanen. Storparten av arbeidet skal utføres av V-Mek før vinteren. Påspikring av planker må gjøres på dugnad; anleggsutvalget organiserer dette
 - Grasbanene burde vertikalskjæres en gang i måneden gjennom hele sesongen. Dette har vi ikke utstyr eller kapasitet til å gjøre selv. Tynset har imidlertid både mannskap og utstyr. Jørgen undersøker hvor mye vi eventuelt må betale Tynset for å gjøre dette.
- Er det investeringer/oppdateringer planlagt som det behøves styrevedtak på fra hovedlaget?
 - Garasje med ordentlig lagringskapasitet. Det viser seg at styrevedtaket fra hovedlagets årsmøte som handler om bevilgninger til dette, er basert på et altfor lavt kostnadsestimat fra entreprenør. Hovedlaget jobber videre med å undersøke muligheter for å få tildelt midler til dette for 2026 via Sparebank1-stiftelsen.



Vi diskuterte også brøyting av grasbanene for parkering under julemarkedet og martnan. Brøyting kan være risikofylt hvis telen ikke har satt seg ordentlig, og vi kommer ikke til å brøye hvis vi ikke er sikre på at banene tåler det. Dette er Destinasjon Røros klar over og har sagt at dette skal tas hensyn til. Skulle dette være tilfelle, må Destinasjon Røros eventuelt finne andre arealer til parkering. De lagene våre som har parkeringsdugnad vil da miste kjærkomne dugnadsmidler, men vi kan ikke risikere grasbanene våre.

O-sak 58/25: Spørreundersøkelse kunstgras

NFF Trøndelag har bedt alle klubber i kretsen fylle ut en spørreundersøkelse angående status på kunstgrasbaner. Vi fylte ut og sendte inn skjemaet.

O-sak 59/25: Status økonomi

Bakgrunn: Nå er to av årets tre salgsdugnader gjennomført, og det samme er Bergstadcupen. Lars Stenvold Wik gir oss en oppdatering på hvordan vi ligger an i forhold til budsjett, og vi setter kursen for resten av året. Høsten 2025 innebærer ifølge avtalen vår med Bambusa den siste Bambusa-dugnaden. Når avholder vi den? Vi tar også en innledende diskusjon om salgsdugnader fra 2026 og utover. I tillegg får vi en oppdatering på hvordan det ligger an med utsending og innbetaling av treningsavgift.

Treningsavgift: Alle som er registrerte spiller skal ha fått faktura for treningsavgift. Per juni var det bokført kr 60.000 mindre i inntekt på treningsavgift sammenlikna med 2024. 22 fakturaer er utestående; de vil trolig gi kr 20.000 i inntekt. Men fortsatt ligger vi ca. 40.000 under fjoråret. Vi vet ikke eksakt årsaken til forskjellen sammenlikna med fjoråret, men det kan skyldes et noe lavere antall spillere i de eldste aldersgruppene (som jo betaler høyere treningsavgift).

Bergstadcupen: Bergstadcupen gikk godt inntektsmessig, med en god del høyere omsetning enn i 2024, men vi har kostnader som ble høyere enn stipulert på forhånd. En stor del av dette er engangsinvesteringer som vi vil nyte godt av (kostnadsfritt) neste år, som ny grafisk profil og ny nettside, samt noe kioskutstyr (som vaffeljern). Vi ser også at det å beholde samme A-kortpris som i fjor ga mindre overskudd enn i 2024, ettersom matprisen har steget noe sammenlikna med i 2024. Å beholde prisen på A-kort var imidlertid en strategisk beslutning, for å trekke mange lag til cupen – og ved å gi dem en god opplevelse bygger vi en solid base som vil komme oss til gode i 2026. Ettersom vi ikke hadde like mange dommere fra egen klubb i år, ble vi nødt til å skaffe flere dommere utenfra – til en høyere kostnad. Dette virker også inn på totalresultatet.

Økonomien i fotballgruppa generelt: Inntektene våre stammer hovedsak fra Bergstadcupen, Salgsdugnader (i 2025 støttebrev + 2 x Bambusa) og treningsavgift.

Bergstadcupen: Se status over

Treningsavgift: Se status over

Inntektsdugnad: Generelt er oppslutninga om dugnadene dårligere enn noen gang. Selv om enkelte lag gjør en god jobb, er andre lag nærmest fraværende, både på støttebrev-salg (halvparten av inntektene går til laga) og Bambusa-salg (inntektene går til fotballgruppa).

RBK-skolen vil trolig medføre noen inntekter, men det ble besluttet at dette skulle anses som et kick-off (selv om det ble i august) for de yngste aldersgruppene og at målet derfor ikke skulle



være høy inntekt, men en god opplevelse til en overkommelig pris. Inntektene herfra vil derfor trolig ikke påvirke totalresultatet nevneverdig.

Totalt innebærer dette at inntektene våre i 2025 ikke er like høye som de burde være.

De største kostnadene våre er forbruksmateriell til Øra og til laga (f. eks. fotballer, målnett og annet utstyr, dyprens av kunstgraset), leie av Verket om vinteren, brøyting av kunstgrasbanen om våren og kick-off på Kyrksæterøra.

Det ble ikke tid til å diskutere inntektsdugnader for 2026. Dette tas opp som sak på styremøtet i september.

Høstens Bambusa-dugnad (den siste i 3-årsavtalen vår med dem) avholdes etter planen i oktober.

Fotballgruppa kommer til å gå ut av 2025 med et positivt resultat, men dette vil ikke bli så høyt som ønsket. Vi bør ideelt sett styre mot et overskudd på mellom kr 500.000 og 1.000.000 hver år for å kunne sette av midler til store investeringer vi vet kommer – som klubbhus og ny kunstgrasbane. Overskuddet i 2025 vil ikke bli av denne størrelsen.

O-sak 60/25: Status fra sportslig utvalg

Bakgrunn: Jørn Engzelius fra sportslig utvalg ga oss en oppdatering på saker og aktiviteter det er jobbet med så langt i sesongen, og hva som står på planen videre. Ettersom både styret i fotballgruppa og sportslig utvalg mangler folk i sentrale verv, må vi prioritere og konsentrere oss om det viktigste. Hvordan kan styret og sportslig utvalg samarbeide mest mulig målretta og effektivt?

- *Eventuelt G19-lag i 2026.* Det er ønskelig både fra styret og klubbens side å ha et tilbud for alle aldersklasser. I år greide vi dessverre ikke å stille et G19-lag, men dette ønsker vi for 2026. Jørn har allerede hatt et møte med representanter fra foreldregruppa for neste års G19. De har gjort en foreløpig spillerkartlegging, og det er grunn til å være optimistisk. Samtidig vet vi at for å opprettholde et tilbud også på senior herrer, vil spillere antakelig måtte spille kamper for begge lag. Dette betyr at det kreves et tett og godt samarbeid mellom G16, G19 og senior herrer for å gi gode trenings- og spilleforhold for alle aldersgrupper. Jørn og sportslig utvalg jobber videre med saken.
- Sportslig utvalg skal også utrede muligheter for et *11-er-lag for senior damer i 2026*. En god del spillere vil bli for gamle for J17 i 2026, og disse kan muligens utgjøre en stamme for et damelag i 2026. Det kreves imidlertid en god del flere spillere enn disse for å kunne stille et 11-er-lag.
- Styret ga også uttrykk for at vi ønsker et fortsatt trykk på trenerforum, både for barnefotballen og ungdoms- og seniorfotballen. Jørn tar denne oppfordringa med til sportslig utvalg.

Andre punkter:

- Marie kontakter kretsen angående problemet med at vi ikke har dommeransvarlig.
- Om sportslig ønsker å ha en kontaktperson i styret, så utpeker vi en fra styret på et senere tidspunkt.
- Vi tar opp hospitering som tema på neste styremøte



Sak 61/25: Rutiner og policyer for profilering og sponning

Bakgrunn: I løpet av det siste året har fotballgruppa vært involvert i flere saker der hovedlagets rutiner og policyer for profilering av hovedsponsorer ikke har blitt fulgt fullt ut. Hovedlaget jobber nå med en strategi, som involverer alle særgrupper, for å sikre at alle involverte (som styre, trenere, lagledere og andre) er 100% oppdaterte på reglene som gjelder. Hvordan kan vi i fotballgruppa bidra til å sikre at reglene blir etterlevd?

Daglig leder i idrettslaget, Nils Henning Øglænd, orienterte:

- Hovedsponsorer har uttrykt misnøye over at profileringsregler ikke blir fulgt fra fotballgruppas side. Dette gjelder både bruk av andre sponsorer (fra samme type virksomhet) enn hovedsponsorene, og at noen hovedsponsorer er blitt profilert og ikke andre. Dette kan ikke fortsette.
- Vi var enige om at en ting er å nå ut med informasjon om prodileringsretningslinjene til styrene i særgruppene. Det er krevende nok at alle styremedlemmer skal holdes oppdaterte om dette til enhver tid, når styremedlemmer skiftes ut hvert år. Enda mer utfordrende er det å holde trenere, lagledere og foreldre informert. For disse utfører også oppgaver som av og til dreier seg om gaver og sponning (i mindre skala), og å sørge for at alle disse er oppdaterte til enhver tid, er ei utfordring.
- Hovedlaget skal uforme en annen type hovedsponsoravtale enn tidligere (muligens ved at hovedlaget mottar midler som hovedlaget fordeler ut til særgruppene, og der skal de blant annet framheves at alle henvendelser til sponsorer skal gå via hovedlaget.
 - Her ble det innvendt fra oss at en slik modell vil ta fra oss muligheten til å be hovedsponsorene om fysiske gaver til for eksempel støttebrevsalg. Nils Henning forsikret oss om at avtalen fortsatt må innebære mulighet for særgruppene til å gjøre dette.

Tiltak i fotballstyret på kort sikt:

1. Til styremøtet i september skal alle i fotballstyret ha lest:
 - Vedtektene (lovnorm) til idrettslaget: [Lovnorm-Roros-Idrettslag.docx.pdf](#)
 - Klubbhåndboka til idrettslaget (ikke oppdatert siden januar 2024; det er gjort årsmøtevedtak etter det som ikke står i håndboka): <https://roros-il.no/wp-content/uploads/2024/03/Klubbhåndbok-2024.pdf>
 - Sponsorreglementet til idrettslaget: [Sponsorreglement.pdf](#)
 - Profileringsinstruksen til idrettslaget: [PROFILERINGSINSTRUKS-FOR-ROROS-IL_2024.docx-1.pdf](#)
 - Reglement for innteksbringende arbeid i idrettslaget: [Reglement-inntektbringene-arbeid.pdf](#)
 - Fotballhåndboka: [Handbok_Roros-IL-Fotball_2025_v4.pdf](#)
2. Trenere og lagledere skal informeres om instruks for sponning og profilering, og de må informere videre i laga om reglene som gjelder.



- Marie sørger for at dette er tema på lagledermøter og i trenerforum.
- Fotballhåndboka er oppdatert med et nytt avsnitt om profilering av sponsorer på klær.
- Dette tas opp som sak igjen på styremøtet i september; Marie skaffer siste nytt fra hovedlaget før den tid

O-sak 62/25: Kontrakt med trener Paul Otieno

Bakgrunn: Paul Otieno er som kjent nå hovedtrener for både J17 og G16-1, og han har bedt om en justering av kontrakten sin. Saken utsettes til styremøtet i september.

O-sak 63/25: Årshjulet v/Marie

Utsatt pga. tid, taes opp igjen på styremøtet i september.

O-sak 64/25: Status på diverse saker – utsatt på grunn av tid, tas opp igjen på styremøtet i september

- Kamp-varslingsaker som angår oss
- Sportslig utviklingsforum på Fannrem onsdag 3. september
- Rosenborg fotballskole
- Trening med KIL-Hemne for senior herre-spillere bosatt i Trondheim
- Fotball-lederkurs 1 og 3 i Trondheim 27. og 28. september
- Status ny avtale med Verket Røros
- SoMe-ansvar for Røros IL Fotball
- Fotballhall-forprosjektet

O-sak 65/25: Eventuelt

Det ble ikke tid til eventuelt.

Røros, 19. august 2025

Ane Ryen Tøndel

Sekretær